
 

       Årnäs  Båtklubb 
 
  Styrelse möte  Datum: 2020-05-03 
 
 
Plats: Klubbstugan/telefon 
 
 
Punkt   §1 
  

Mötet öppnades av vice ordförande Anders Rindefors 
 
  §2 
 
Dagordningen drogs och antogs med anmärkning att sekreterare väljs 
enbart vid frånvaro av ordinarie 
 
  §3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Mikael Malmqvist   MM delvis 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BJ telefon 
Anders Rindefors   AR 
Jan Fahlgren   JFn 
Lars Jerkrot    LJ telefon 
 
  §4 
 
Till justeringsman valdes: TH 
 
  §5 
 
Föregående mötesprotokoll från   2020- 04-05 gicks igenom  
och godkändes. 
 
Åtgärder från protokoll: 
-Utprickningen delvis genomförd. Saknas grön prick vid utfart 
Slättholmen och grön prick utanför yttre piren. MM, TJ, LJ  
-Hänvisningsskyltar för ställplatser uppsatta. 
-Nya bommar och förlängningar monterade    



-Ansvar för respektive y-bom samt vintersäkring av d:o tas upp senare. 
-Gräsklippningen genomförs med en kombination av frivilliga och anlitad 
ungdom (MM:s son 18år) 
 
 

   §6 
  
 Ekonomi:  

-Enligt bilaga 
-Alla medlemmar har betalt 
-Sophämtningsavgiften har ökat då det bygger på tre kärl hela säsongen. 
TH tar kontakt med Sita om ändring till två kärl med ytterligare ett kärl 
under juli. Gustaf Ekman står för en tredjedel av kostnaden  

 
   §7 
 Medlemsfågor: 
 -Jerry Arvidsson uppsagd pga. Utebliven betalning.  
 -Ny medlem stor båtplats Tomas Johansson 
   -2st segelbåtar och 2st motorbåtar i kö för stor plats 

-Möjlighet till ytterligare en plats innanför Leif J 
    

§8 
 
 Nya punkter: 

-Problem med underminerad plats för bänkar och bord vid pirslutet 
provisoriskt säkrad. Permanent lösning med pålning genomförs i 
samband med muddring. Även D-bryggan behöver förstärkas med 
ytterligare pålning. 
-Marken innanför gästbryggan är också underminerad och behöver 
åtgärdas. JF 
-Kostnad för ny tömningspump för septitankar tas fram. LJ 
-Farthinder sätts upp då det körs för fort på hamnplanen. JF 
-Ett antal kranskötare måste utses och anslås på anslagstavlan. Kranen 
får endast användas för medlemmar beroende på ansvarsförsäkring. 
Maxmått för mast behöver fastställas med anpassning till kranens 
kapacitet. 
  

 
   §9 
 
 Rapporter: 
  

-Klubbstugeprojektet: 
-Besök och utvärdering av aktuella förslag från Stefan Jauer med 
modulhus görs torsdag 7/5 TH, JF, AR, LJ 
Lösning och kostnad för ombyggnad, anpassning och komplettering tas 
fram efter eventuellt beslut. 
-Kostnad för egen permanent elanslutning tas fram. AR 
 
-Arbetsdagar: 



-Belysningsstolpe vid flytbryggan flyttad. 
-Nät mot gäss uppsatt 
-Vägen saltad och grusad 
-Förankring av staket vid parkerinsplats 
-Hål innanför gästbryggan utfyllt 
-Nya Y-bommar och förlängningar monterade 
-Allmän städning av området genomfört- 
-Gästbryggan oljad 
-Bra deltagande med gott resultat. 
 
 

  §10 
  
 Övriga frågor: 
 -Hamnplanen behöver rensas på skrot mm 

-JF tycker att vi har för många styrelsemöten. Bör ersättas med 
arbetsmöten? Skillnad?  

  
   §11 
 
 Nästa möte: 
 
 -MM återkommer med tid. 
 
  §12 
 
 Ordförande avslutade mötet 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
  ___________________________________ 


